
 

 

 

Beantwoording schriftelijke vragen 

Zaaknummer: Z/18/019045 

Nummer: 107953\1 

Datum: donderdag 22 november 2018 

Datum ontvangst: woensdag 21 november 2018 

Vragenstellers D66 

 

Geachte Raad, 

Door de fractie van D66 zijn op 20 november 2018 vragen gesteld naar aanleiding van 
agendapunt Eindrapport verkenning proces herontwikkeling Segaar-Arsenaal. 

Onderstaand treft u de antwoorden aan op de door u gestelde vragen. 

1. Zijn er nieuwe ontwikkelingen na de laatste informatiebrief van 10 juli 2018? Met andere 
woorden: wat is de huidige stand van zaken? 

Antwoord: De verkenner heeft zijn rapport opgeleverd. Daarnaast heeft de ontwikkelaar een 

participatieverslag, inclusief voorkeursmodel, ter beoordeling ingediend. Het college zal dit 
verslag beoordelen en een advies voorleggen aan de raad. 

2. Wat zijn de gevolgen voor alle betrokkenen wanneer de Raad besluit om alsnog kaders te 
stellen? 

Antwoord: Zoals in de eerdere informatiebrieven is weergegeven, heeft het college de door de 
gemeenteraad vastgestelde kaders meegegeven bij de start van dit project. Voor de 
duidelijkheid had dit een expliciet raadsbesluit kunnen zijn aan de voorkant van het proces. Het 

rapport van de verkenner wijst hier ook op. Het stellen van andere kaders door de 
gemeenteraad betekent dat alle betrokken partijen zich moeten beraden over hoe dan verder. 
Gevolgen kunnen we niet benoemen als niet duidelijk is om welke andere kaders het gaat. 

3. Is het college bereid om aan het eind van de pilot het hele proces te evalueren? 

Antwoord: Ja. 

4. Graag lezen wij een bondige toelichting van het college met haar visie op een integrale 

aanpak van het gebied van Arsenaal t/m de te ontwikkelen Intratuinlocatie, tussen 
Leidseweg Noord en de Korte Vliet. 

Antwoord: De structuurvisie is het integrale kader wat door de gemeenteraad is vastgesteld. 
Een integrale aanpak is alleen relevant daar waar afzonderlijke projecten elkaar echt 
beïnvloeden.  

 



 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
 

A. R. de Graaf, P.J. Bouvy-Koene, 
gemeentesecretaris burgemeester 
 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


